



一封遠從加拿大的**義肢計畫 Limb project**

A letter came from Canada for a limb project

傳達著受難者哭號與懇求

This message expresses the mothers **crying for help for these victims**

胸懷大愛 敏銳的關愛 深沈的悲憫

He fulfills with huge love, keenly express solicitude for the wellbeing of others,
and take pity on those whom need his help

寄件人 PDG Terry Youlton, D6380, 1997-98 (20060516)

DENS:

是的，你可以將這個數位視訊影碟複製沒有任何問題的。數位視訊影碟影片中所描述的**義肢計畫 Limb project**，是與**全國免疫日 NID**一起工作，是一個扶輪基金會配合獎助金計劃，是由我的扶輪社(Ridgetown 扶輪社)所贊助的。而我所主持的是它們於印度的第三個計劃。

我所提及的計劃是**編號#60625 配合獎助金計劃**，它將要在 2006 年 11 月執行，正等待扶輪基金會保管委員會的批准當中。這個新計劃也同樣是在印度 U.P. 的 Bareilly，那是上次計劃因為我們用完了所儲存的器材我們必須提早關閉的地方。而此新計劃是比上次計劃更大的計劃並也有一個部分的美金 10,000 元使用在 Bareilly 扶輪中心的一個永久的義肢工作站，在行動完成之後該工作站將繼續供給並修理義肢與支架。

該計劃的總費用是美金 56,000 元。我們扶輪社目前編列該基金為**美金 21,000 元**然而我試圖讓其他的扶輪社能捐贈至此一共同基金。願意協助的扶輪社，只不過把他們的資金寄到扶輪基金會編號**#60625** 配合獎助金計劃而已。那些扶輪社將會獲得支持配合獎助金的表彰與保羅·哈里斯表彰點數。當然，我需要瞭解這些資金帳目的用途。

內人瑪麗和我是這三次所有行動的見證人，最近兩次並已和扶輪社社員一起搭載公共汽車。下一個計劃我們也打算採取扶輪社社員一起搭載公共汽車方式。在印度的同時，我們也參與**全國免疫日 NID** 並順便做一些觀光使得這兩星期得冒險之旅確實值得的。相信我，這會讓扶輪社社員 Rotary Members 轉換成為扶輪人 ROTARIANS。

許多國家的扶輪社社員，例如台灣，從未參與此類計劃。如果有意幫助我們時，那麼我正提供你們服務擴展並瞭解全世界的一個機會。

數位視訊影碟中的故事說明了為什麼我們會執行這類型的計劃。在印度對於這些受難者政府並沒有計畫並且沒有得到政府的幫助。估計約有三百萬位小兒麻痺症受難者並且至少有許多是需要被截肢者但得不到幫助。儘管我們業已使他們的小孩子們免疫，**然而我們仍然聽到這些母親們正為這些受難者哭號懇求著幫助。他們需要我們的幫助。**謝謝你們的關心。

輪安

Terry

【※註： PDG Terry Youlton 為 1997-98 年度 D6380 加拿大前總監，擔任過 2004 年立法會議代表。
E-mail: tyoulton@mnsi.net】

DENS:

Yes, you may copy that DVD without any problem from this end.

The **Limb project**, featured in that DVD, along with the **NID** work, was a Rotary Foundation Matching Grant, sponsored by my Rotary club (Rotary club of Ridgetown). I was their 3rd Limb project in India.

The project I mentioned, coming in November 2006, has a **matching grant #60625** and is awaiting Foundation Trustee approval. This new project is also in Bareilly, U.P., India where we had to close the last project early because we ran out of appliances. The new project is a bigger project than the last one and also has a component, costing US\$10,000 for a permanent limb facility in the Bareilly Rotary Center which will supply and repair prosthesis and braces after the camp is complete.

The total cost of the project is US\$56,000. My club is currently scheduled for **US\$21,000** of those funds but I am attempting to get other Rotary clubs to contribute to that pool. Rotary clubs, willing to help, would simply sent their funds to The Rotary Foundation, Matching Grant **#60625**. Those clubs would get full recognition for their support of the matching grant and Paul Harris Recognition points. Naturally, I need to know about these funds for accounting purposes.

Mary and I have witnessed all 3 of these camps and have taken bus-loads of Rotarians to the last 2. We are also planning to take a bus-load of Rotarians with us for this next project. While in India, we also take part in an **NID** and do some sight-seeing to make the 2 week venture really worthwhile. Believe me, this makes ROTARIANS out of Rotary Members.

Many Rotarians in countries, such as Taiwan, never get involved in projects like this. So I am offering you a chance to spread the word and see if there is any interest in helping us.

The story on the DVD is pretty self explanatory about WHY we are doing this type of project. There is no Government Health program in India and no Government help for these victims. There are an estimated 3 million polio victims and at least that many amputees without help. **We have heard the mothers crying for help for these victims** while we have been immunizing their small children. They need our help.

Thank you for your consideration.

Rotarily,

Terry